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1. Goedkeuring verslag 7 oktober 2015. 

 

Het verslag van de vorige vergadering wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 

 

2. Uitgebreide toelichtingen, zoals bepaald in artikel 53 van het decreet van 6 juli 

2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking, door bestuurders van de 

stad in de intergemeentelijke verenigingen door de volgende afgevaardigden: 

 

 

 

1) Toelichting door mevrouw Rita Van den Bossche, afgevaardigde van de stad, over 

het beleid van de intergemeentelijke vereniging IVAREM en de uitoefening van 

haar mandaat. 

Mevrouw Rita Van den Bossche geeft toelichting aan de hand van een toelichtingsnota (ter 

zitting uitgedeeld). 

De voornaamste activiteiten voor 2016 situeren zich op het vlak van afvalpreventie, 

uitbreiding inzameling roze zakken (gemengde plastics) en invoering van een proefproject  

voor GFT. 

 

Vraag A. Salmi: Is het niet de bedoeling van deze vergadering om ook tussentijds te 

rapporteren m.b.t. de activiteiten van het voorbije jaar tot op heden? 

Antwoord: Algemeen gesteld is het de bedoeling van de halfjaarlijkse toelichting in 

oktober/november om vooruit te kijken naar het nieuwe jaar en van de halfjaarlijkse 

toelichting in mei om een evaluatie te maken van het afgelopen jaar. Hoe dit concreet 

gebeurt, wordt door elke intergemeentelijke vereniging op haar eigen, specifieke manier 

ingevuld. 

 

2) Toelichting door mevrouw Greet Geypen, afgevaardigde van de stad, over het 

beleid van de intergemeentelijke vereniging IGEMO en de uitoefening van haar 

mandaat. In haar afwezigheid wordt de toelichting verstrekt door de heer Koen 

Anciaux.  

De heer Koen Anciaux geeft toelichting aan de hand van een toelichtingsnota (ter zitting 

uitgedeeld). 

Voor 2016 wordt een kleine stijging verwacht voor wat betreft het aantal medewerkers. Dit 

omwille van nieuwe dienstverlening op het vlak van o.m. erfgoed en mobiliteit. 

De dienstverlening situeert zich in 5 grote domeinen: basisdienstverlening / dienstverlening 

inzake milieu, natuur & duurzame ontwikkeling / dienstverlening inzake 



gebiedsontwikkeling / dienstverlening op het vlak van woon- en huisvestingsbeleid / 

dienstverlening inzake welzijn en veiligheid op het werk. 

Conclusie van de nota is dat Igemo zich de voorbije jaren geprofileerd heeft als een 

dynamisch bedrijf ten dienste van de deelnemende gemeenten en in de toekomst hierop 

verder zal bouwen.  

 

3) Toelichting door de heer Koen Anciaux, afgevaardigde van de stad, over het beleid 

van de intergemeentelijke vereniging FINILEK en de uitoefening van zijn 

mandaat. 

De heer Koen Anciaux geeft toelichting aan de hand van een toelichtingsnota (ter zitting 

uitgedeeld). 

Finilek is een financieringsintercommunale en dat betekent dat het een heel technische 

materie betreft. 

De nota gaat dieper in de strategische participaties: 

- Publigas: de heer Anciaux belooft om in de toekomst aan de financieel beheerder te 

vragen, wat specifiek het dividend is voor de stad Mechelen. 

- Publi-T: zorgt voor een mooi dividend. 

- Electrabel Green Project Flanders – Wind for Flanders 

- Telenet 

Er wordt even stil gestaan bij de twee belangrijkste financieringsopdrachten van Finilek en 

bij de impact van de vennootschapsbelasting. 

 

4) Toelichting door mevrouw Greet Geypen, afgevaardigde van de stad, over het 

beleid van de intergemeentelijke vereniging IVERLEK en de uitoefening van haar 

mandaat. In haar afwezigheid wordt de toelichting verstrekt door de heer Koen 

Anciaux.  

De heer Koen Anciaux geeft toelichting aan de hand van een toelichtingsnota (ter zitting 

uitgedeeld). 

De distributienettarieven zijn in de loop van 2015 lichtjes verhoogd. 

Inzake algemeen beleid en dienstverlening worden er heel wat initiatieven ontwikkeld door 

Iverlek. 

Enkele zaken die de aandacht trekken zijn: 

- De overgang van laagcalorisch gas naar hoogcalorisch gas. Hiervoor zijn eventuele 

ingrepen aan de toestellen achter de gasmeter vereist. Dit wordt momenteel 

onderzocht. 

- De verdere uitbouw van een ‘slim’ distributienetbeheer. 

- Verschillende praktijktesten met openbare led-verlichting. Een voorbeeld hiervan is het 

Luna-project van de stad Mechelen in samenwerking met Eandis en Philips. 

- Iverlek blijft zich ook inspannen om oplossingen te zoeken voor mensen die in ‘energie-

armoede’ belanden. Dit onder meer door nauw samen te werken met de lokale 

OCMW’s. In Mechelen bv. daalt het aantal dossiers hierrond. 

- Acties inzake de omschakeling naar aardgas als warmtebron voor appartementen. In 

Mechelen kan op de vlak nog veel gebeuren. Momenteel zijn er nog appartementen die 

verwarmen op mazout. 

 

Vraag M. Kucam: Sommige formuleringen in de toelichtingsnota zijn niet politiek neutraal 

geformuleerd (bv. daar waar er spraken is van de verhoging van de btw van 6 naar 21%). 

Wordt deze nota vooraf besproken in de raad van bestuur? 

Antwoord: Normaal gezien worden de nota’s vooraf behandeld in de raden van bestuur. De 

heer K. Anciaux vraagt specifiek na of dit bij Iverlek gebeurd is. 

 

5) Toelichting door mevrouw  Katleen Den Roover, afgevaardigde van de stad, over 

het beleid van de intergemeentelijke vereniging PONTES en de uitoefening van 

haar mandaat.  

Mevrouw Kathleen Den Roover geeft toelichting aan de hand van een toelichtingsnota (ter 

zitting uitgedeeld). 

Pontes werkt met het ‘Common Assessment Framework’ (CAF), een kwaliteitsmodel voor 

overheidsorganisaties. 

Voor 2016 werden vier strategische beleidsdoelstellingen vastgelegd, waaraan een 40-tal 

concrete acties worden gekoppeld. Dit moet helpen om de ambitie van Pontes waar te 

maken om uit te groeien tot een excellente onderneming. 



Met de crematies wordt winst gemaakt, maar met de koffietafels/catering wordt verlies 

geboekt. Een boekhoudkundige doorlichting moet een oplossing aanreiken voor dit verlies. 

In de statistische gegevens valt vooral op dat het crematorium in Wilrijk (Antwerpen) het 

grootste is in België. Neem daar nog het crematorium van Turnhout bij en dan is het 

duidelijk dat Pontes veruit de grootste is van het land. 

 

Vraag R. Van den Bossche: Is het geen optie om m.b.v. de wetgeving op de 

overheidsopdrachten te trachten de prijzen van de leveranciers te drukken en zo de 

catering/koffietafels winstgevend te maken. 

Antwoord: De wetgeving op de overheidsopdrachten wordt toegepast, maar het probleem 

ligt niet zozeer bij de kosten. Er moet meer omzet komen. Bedoeling is om meer crematies 

mét koffietafels naar Wilrijk en Turnhout te halen. 

 

6) Toelichting door mevrouw Katleen Den Roover, afgevaardigde van de stad, 

over het beleid van de intergemeentelijke vereniging PIDPA en de uitoefening van 

haar mandaat.  

Mevrouw Kathleen Den Roover geeft toelichting aan de hand van een toelichtingsnota (ter 

zitting uitgedeeld). 

Er wordt stilgestaan bij de parameters die gehanteerd werden bij het opstellen van de 

begroting 2016. Belangrijk daarbij is de vrijstelling die Pidpa bekomen heeft voor de 

vennootschapsbelasting. 

Wat de tariefstructuur 2016 betreft, wordt gesteld dat er eind oktober 2015 nog geen 

definitieve tarieven gekend zijn. Er zijn nog volop onderhandelingen aan de gang tussen de 

drinkwatersector, de regulator VMM en het kabinet van minister J. Schauvliege. 

De uitgangspunten die gehanteerd werden door Pidpa voor de tarieven 2016 worden 

overlopen. De conclusie is dat volgens de voorlopige berekeningen Pidpa het goedkoopste 

Vlaamse drinkwaterbedrijf blijft, zowel voor huishoudelijke als niet-huishoudelijke klanten. 

 

7) Toelichting door de heer Walter Schroons over het beleid van de 

intergemeentelijke vereniging CIPAL en de uitoefening van zijn mandaat.  

De heer Walter Schroons geeft toelichting aan de hand van een toelichtingsnota (ter zitting 

uitgedeeld). 

De ICT-wereld is constant in beweging. Een strategische werkgroep heeft dit in kaart 

gebracht en een aantal strategische voorstellen geformuleerd. Op basis hiervan heeft de 

raad van bestuur fundamentele beslissingen genomen die hun weerslag hebben op de 

begroting 2016. 

De vennootschapsbelasting op intercommunales betekent voor Cipal een extra kost van 

800.000 euro. 

De bedrijfsactiviteiten zijn ondergebracht in verschillende entiteiten. De dienstverlenende 

vereniging ‘Cipal dv’ spitst zich toe op de Vlaamse provinciale en lokale besturen. De meer 

commerciële activiteiten behoren tot ‘Cipal IT solutions nv’. 

Inzake bedrijfsresultaten kan er een stapsgewijze verbetering vastgesteld worden. Waar in 

2010 en 2011 nog een belangrijk verlies genoteerd werd, is er voor de jaren 2012, 2013 en 

2014 een stelselmatige verbetering merkbaar. 

Op pagina 9 van de toelichtingsnota (bovenaan) is een fout geslopen. Het bedrijfsresultaat 

voor 2014 bedraag -0,07 miljoen euro (i.p.v. -0,7 miljoen euro). 
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